
 

Schriftelijke vragen over afsluiting Loobrug 
22 april 2025 

Vragen: 
Op 18 april is de Loobrug in De Meern per direct afgesloten (Zie AD (1), AD (2) en RTV). De 
gemeente heeft hierover ook zelf een website geopend.  

De afsluiting van de Loobrug kwam onverwachts. Het lijkt er echter op dat het al lang bekend was 
dat de brug in slechte staat was. Uit een artikel van het AD van 19 april 2025 blijkt dat de 
gemeente al in 2022 had vastgesteld dat de brug in slechte staat verkeert en dat de gemeente de 
brug binnen twee jaar zou vervangen. Dat is duidelijk niet gebeurd. 

De Loobrug wordt veel gebruikt en ligt op een belangrijke route van en naar de sportverenigingen. 
Hierdoor zijn er zorgen voor verkeerschaos. VVD en CDA delen die zorgen. VVD en CDA maken 
zich verder ook zorgen dat de brug niet is vervangen door de bezuinigingen op het beheer van de 
openbare ruimte. VVD en CDA hebben daarom de volgende vragen.  

1. Is het college bereid om binnen twee weken met een plan te komen wanneer en hoe de 
brug weer veilig opengesteld kan worden? Zo nee, waarom niet en op welke termijn 
verwacht het college dan wel meer informatie te kunnen geven over de duur van de 
afsluiting van de brug?   

2. Is het college het met VVD en CDA eens dat de brug zo snel mogelijk moet worden 
vervangen? Zo ja, wanneer is het college dat van plan? Zo nee, waarom niet?  

3. Klopt het dat het college oorspronkelijk van plan was om de brug in 2024 te vervangen? Zo 
nee, hoe verklaart het college deze berichtgeving?  

4. Kan het college basisinformatie over de brug geven, zoals wanneer de brug is aangelegd, 
wat de verwachte levensduur is en sinds wanneer de brug “goed in de gaten” wordt 
gehouden?  

5. Wanneer heeft het college precies vastgesteld dat de brug moet worden vervangen? Om 
welke redenen is het college op dat moment niet direct tot het voorbereiden van de 
vervanging overgegaan? 

6. Heeft het college de raad geïnformeerd over de slechte staat van onderhoud van deze brug 
en de vervangingsopgave? Zo ja, wanneer? Zo nee, waarom niet?  

7. Welke (financiële) keuzes hebben ertoe geleid dat de brug nog niet is vervangen? Wanneer 
heeft de raad en/of het college deze keuzes gemaakt? 

8. Welke directe of indirecte impact hebben de bezuinigingen op het beheer van de openbare 
ruimte op het onderhoud en de vervangingsopgave van deze brug gehad? 

De rotonde op de kruising Landschapsbaan-Europaweg was op diverse momenten al overbelast 
en zal vermoedelijk nog vaker vastlopen door de afsluiting van de Loobrug. Al het verkeer voor de 
sportvelden moet nu namelijk vanaf die rotonde de sportvelden naderen. 

9. Welke mogelijkheden ziet het college om het verder vastlopen van het verkeer op en rond 
deze rotonde tegen te gaan? 

De Loobrug is ook een belangrijke verbinding tussen Veldhuizen/De Balije en De Meern-Noord. 
Door de afsluiting worden de rijroutes veel langer.  

10. Voorziet het college problemen voor het uitrukken van nood- en hulpdiensten, in het 
bijzonder vanaf het politiebureau in Vleuten-De Meern? Zo ja, welke oplossing heeft het 
college hiervoor? 

https://www.ad.nl/utrecht/loobrug-in-utrecht-per-direct-afgesloten-voor-autos-wegens-schade-aan-fundering~a934fcf0/
https://www.ad.nl/utrecht/onveilige-loobrug-in-leidsche-rijn-halsoverkop-dicht-vrees-voor-langdurige-verkeerschaos~af58ec19/
https://www.rtvutrecht.nl/nieuws/3882968/brug-in-utrecht-per-direct-afgesloten-door-schade-aan-fundering
https://www.utrecht.nl/wonen-en-leven/verkeer/verkeersprojecten/verkeersprojecten-in-vleuten-de-meern/loobrug-schade-herstellen
https://www.ad.nl/utrecht/onveilige-loobrug-in-leidsche-rijn-halsoverkop-dicht-vrees-voor-langdurige-verkeerschaos~af58ec19/
https://ureka.utrecht.nl/app/document?url=https:%2F%2Fapi1.ibabs.eu%2Fpublicdownload.aspx%3Fsite%3DUtrecht%26id%3D19f39453-ecab-4a36-96ce-3bc95eb5d7ff
https://ureka.utrecht.nl/app/document?url=https:%2F%2Fapi1.ibabs.eu%2Fpublicdownload.aspx%3Fsite%3DUtrecht%26id%3D19f39453-ecab-4a36-96ce-3bc95eb5d7ff


11. Is het college bereid om, als de Loobrug lange tijd moet worden afgesloten, medegebruik 
van de busbaan tussen Regenboogbrug en de Heldammersingel mogelijk te maken voor 
alle autoverkeer? Zo nee, waarom niet? 

Het is van belang dat er snel meer duidelijkheid komt over de afsluiting van de Loobrug. Ook 
verwachten VVD en CDA dat het college omwonenden en de sportverenigingen actief betrekt en 
informeert. 

12. Is het college bereid deze vragen, en in het bijzonder vraag 1, op de kortst mogelijke 
termijn te beantwoorden? 

13. Hoe zorgt het college ervoor dat omwonenden en de nabijgelegen sportverenigingen 
worden geïnformeerd over en worden betrokken bij het vervolg? 

Gesteld door: 
• Marijn de Pagter, VVD 

• Hessel Stellinga, CDA 

 

 


